
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp - Odensbackens IF 

Måndagen den 3 februari 2020 kl 18:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Oskar Axelsson, Marko Hiltunen, Jörgen Setterman,  

Sören Sahlén, Anders Persson 

 

Frånvarande:   

 

$1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2 Dagordningen för kvällens möte godkändes.  

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.  

 

§4 Rapporter, skrivelser och ekonomi  

 Faktura för vårt konto hos one.com har kommit, Salle skickar den till Oskar som 

betalar avgiften. Marko ändrar så att framtida kommunikation från one.com 

ramlar in till vårt gemensamma mail; hoif.kansli@gmail.com  

 Rapport från pubaftonen, det var väldigt lyckat och mycket folk samlades för att 

umgås och se på fotboll och hockey. Väldigt fint städat efter festen!  

 Anders meddelar att han den 22/4 ska på planskötarutbildning, steg 1. ÖLFF 

anordnar utbildningstillfället.  

 

§5 Årsmötet 

 Datum för mötet är bestämt sedan tidigare. Johan skriver ett par rader på laget.se 

om årsmötet som i sin tur delas på föreningens Facebooksida.  

 Mötet resonerar om att förändra fakturahantering för medlemsavgiften. Dels ska 

inte påminnelsen gå ut så pass nära inpå den första fakturan utan vi menar att en 

påminnelse kan gå iväg kanske i maj månad och att vi sköter detta manuellt. Johan 

diktar ihop formuleringen till fakturan.  

 Verksamhetsberättelsen måste skrivas, Marko tar på sig att börja dikta ihop en 

summering av 2019 års verksamhet gällande huvudstyrelsens aktiviteter.  
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§6 Ekonomi 

 Oskar undrar hur aktivitetsersättningarna fördelas ut mellan sektioner- och 

styrelser. Pengarna har inte fördelats tidigare utan hamnat hos huvudstyrelsen. 

Rimligtvis är att ersättningarna skall fördelas till dam-och ungdom och herr.  

 Bingolotto-pengar har kommit in till ung- och dam. Hur skall dessa fördelas? Oskar 

har inte tillgång till hur många lotter är sålda osv. Sören kan ordna fram siffror på 

vad som sålts och hur många av varje typ av lott, samt Oskar tar kontakt med Tony 

och reder ut alla turer kring ekonomin.  

 Sören föreslår att när vi fakturerar våra sponsorer så skickar vi även en bild på 

tavlan till sponsorn. Bra idé. 

 

 

 

 

§7 Idrottsplatsen 

 Utegymmet: Nya platsen är markerad. Det vi behöver göra nu är att godkänna 

platsen så tar Bengt Bronner hit en grävare. Företaget som levererar utrustning 

heter Reform och det är även de som installerar grejerna. HOIF står för 

förvaltningen av gymmet och ansvarar för eventuella reparationer mm.  

 Möbler till altanen: Johan föreslår att vi INTE inhandlar bord och stolar utan ber 

Tarra & Co att snickra ihop bord. Johan kollar med dem.  

 Löpande underhåll finns ständigt behov av, Johan föreslår att vi delegerar allt 

smått och gått till Tarra.  

 Elkabel behöver dras fram till den kommande roboten, Anders lurar på det.  

 Välkomstskylten till Odenvallen är bra skabbig. Jörgen tar kort på den och tar 

kontakt med vår skylttillverkare och ber denne fixa nytt.  

 

§8  Övriga frågor 

  Inga övriga frågor.  

 

§9  Nästa möte, ett förberedande möte innan årsmöte, måndag den 2/3 kl 18:00 på 

Odenvallen.   

 

§10 Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


